
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen den 15/6-2021. 

Tilstede: Kim, Per, Steffen, Henrik 

Behandlede punkter: 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamling 

- Ændring fremadrettet: Vi skal have udpeget en referent. Mundtlig bekræftelse efter hvert pkt. på 

gnf. Og godkendelse af bestyrelsen umiddelbart efter. Udsendelse af fysisk referat til alle. Det er 

ikke nok, at det bliver lagt på hjemmesiden. (Hvad det også skal). 

- Vi kan ikke blive enige om referatet og de indsigelser der er kommet hertil. Vi beslutter derfor, ud 

fra den tid der er forløbet og at det vil kunne repareres på ny gnf. at vi godkender referatet som 

skrevet, men med et tillæg, hvori indsigelserne fremgår. Indsigelserne skal behandles sammen med 

evt. pkt. om mere Vild Med Vilje. (Tillæg laves af Kim. Henrik sørger for underskrift på ref. snarest). 

2. Vejfonden 

- Er der penge nok i Vejfonden/er der for mange? 

Steffen opmåler Nordbygårdvej og Tranevej; bredde og længde. Det vil give os arealer, med 

henholdsvis asfalt og belægningssten. Ud fra en forventet levetid på asfalt på 20 år. Har vi ca. 7 års 

restlevetid. (Asfalt lagt i 2008).  

Vi skal have udarbejdet en vedligeholdelsesplan, der både sikrer mindre vedligeholdelser og 

udskiftning hvis nødvendigt. Ud fra asfaltindexet, indestående, areal må vi kunne afgøre om vi 

mener der er penge nok i vejfonden. (Steffen opmåler, Per skaffer viden om nutidspriser på skift af 

afsfalt, med afraspning. Kim finder asfaltindex og kontrollerer dette over til vores indsætning i 

vejfonden). Inden næste møde. 

3. OCK 

- Ny opmåling af stier, grønne arealer og områder der skal beskæres – træer/hegn. 

- Stier. Der skal bestilles og udføres vedligeholdelse. Ikke nødvendigvis af OCK. 

- Samlet overblik over aftaler med OCK, herunder løbetider og priser. 

Henrik tager kontakt til Poul-Erik og OCK. Udføres inden næste møde. 

 

Næste møde: Hallen, mandag den 6. september 2021. Kl. 19.00.’ 

 


